
星期 日期 時間 活動 Case of the week
一 01/16 This is a 21-year-old female 

with one 1 cm 
subcutaneous nodule over 
right forearm for 3 months.二 01/17 08:00-09:00

※ 研究討論會: (3F門診討論室) 【全科人員】

1. Introduction of cicatricial alopecia VS 楊朝鈞

2. The sonographic finding of common skin tumors R3 林謙 / VS 楊朝鈞

三 01/18

08:00-09:00 ※ 住診教學 VS 杜威廷 (11B討論室)【Clerks, PGYs, Rs】

13:00-15:00

※ 臨床病理討論會 (括弧內為討論重點)
1. Skin, scalp; biopsy: Non-inflammatory alopecia or hair shaft abnormality. (The 

clinicopathological review of non-inflammatory alopecia) VS 楊朝鈞

2. Skin, thigh, left; biopsy: Vacuolar interface dermatitis. (The clinicopathological review of 
dermatomyositis and vacuolar interface dermatitis) VS 李兆甯

3. Skin, buttock, right; excision: Hemangioma. (The clinicopathological review of vascular 
malformation ) VS 趙曉秋

4. Skin, thigh, right; biopsy: Mild spongiotic and psoriasiform dermatitis. (The clinicopathological 
review of pityriasis rosea) VS 廖怡貞

5. Skin, thigh, left; shave biopsy: Basosquamous cell tumor. (The clinicopathological review of 
basosquamous cell tumor) VS 趙曉秋

6. Skin, nasal labial fold, right; excision: Pyogenic granuloma. (The clinicopathological review of 
pyogenic granuloma and other vascular tumor)  R4 陳 萱

R2 王瀚棠 / VS 李玉雲 (3F門診討論室)【全科人員】

四 01/19
08:00-08:30

※ 期刊討論會: R4 陳萱 / VS 趙曉秋 (3F門診討論室)【全科人員】
JAK-inhibitors in dermatology - small molecules, big impact? Overview of the mechanism of action, 
previous study results and potential adverse effects (J Dtsch Dermatol Ges. 2022 Jan;20(1):19-24.)

08:30-09:00 ※ 出院病例討論會 R1 曾怡倫 (3F門診討論室)【全科人員】

五 01/20 08:00-09:00 ※ 住院醫師年度筆試 (3F門診討論室)【Rs】

六 01/21
※ 值班主治醫師查房

日 01/22

本週值班 VS :  
01/16-01/20 朱家葆醫師
01/21-01/22 杜威廷醫師

製表 : R4陳麒亘 / VS楊朝鈞Weekly Schedule of NCKUH Dermatology Department (2022.01.16~2022.01.22)

※ Answer for the last week‘s case: 
inflammatory linear verrucous epidermal nevus


